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Protokół Nr: XXVI/2021 

 

Nazwa sesji:  XXVI zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  30.12.2021 

Numer sesji:   

Miejsce w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:55 

Godzina zakończenia:  11:11 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Ryszard Osowski 

2. Antoni Mach 

3. Jan Dec 

4. Waldemar Sęga 

5. Maria Preweda 

6. Zenon Kociołek 

7. Krzysztof Gujda 

8. Stanisław Mątkowski 

9. Ryszard Pietrucha 

10. Franciszek Bajan 

11. Janusz Sopel 

12. Józef Litwiński 

13. Piotr Jacyk 

14. Wiesław Kuterbach 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy oraz przywitał 

wszystkich obecnych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Obrady były prawomocne na 15 radnych obecnych było 14 (zał. Nr 1 ). 

 

 

2. Wniosek formalny Wójta Gminy o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie uchwały w 

sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/80/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za 

pojemniki o określonej pojemności. 

 

Pan Wójt A. Hawrylak złożył wniosek formalny o dodanie punktu do porządku obrad: Podjęcie 

uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/80/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o 



2 

 

określonej pojemności. Pan przewodniczący Z. Kociołek zarządził przerwę na wprowadzenie wniosku 

formalnego. Poddano wniosek formalny pod głosowanie. Wniosek formalny o dodanie punktu do 

porządku obrad: Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/80/2021 w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty 

oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności przyjęto jednogłośnie. Pan przewodniczący Z. 

Kociołek zarządził przerwę na dodanie do porządku obrad nowego punktu. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek przedstawił nowy porządek obrad, który został przyjęty 

jednogłośnie (zał. nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Zenon Kociołek Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 3). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 r. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok (zał. Nr 4). Pan radny P. Jacyk 

zapytał czy pieniądze na remonty dróg będą wydawane w tym roku, jeśli tak to na jaki cel. Pani 

skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że pieniądze te są wprowadzone na ten rok jednak nie ma już 

celu ponieważ mamy już koniec roku, zgodnie z przeznaczeniem zostały one wprowadzone żeby ten 

budżet uporządkować do końca roku. Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod 
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głosowanie. Uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości diety radnym. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diety radnym (zał. Nr 5). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie ustalenia wysokości diety radnym podjęto 

jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 



5 

 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

7. Podjęcie uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XXIV/65/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 

wykraczającego poza rok budżetowy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę zmieniającą Uchwałę Nr XXIV/65/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego 

poza rok budżetowy (zał. Nr 6). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę 

zmieniającą Uchwałę Nr XXIV/65/2021 w sprawie zaciągnięcia zobowiązania wykraczającego poza rok 

budżetowy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy (zał. Nr 7). 

Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

9.1. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem do projektu budżetu 

przez wójta lub osobę przez niego wyznaczoną. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok wraz z uzasadnieniem (zał. Nr 

8). 

 

9.2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej. 
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Pani skarbnik E. Słotwińska odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie 

uchwały budżetowej (zał. Nr 9). 

 

9.3. Odczytanie opinii komisji stałych rady. 

 

Pan przewodniczący Komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy 

Wielkie Oczy P. Jacyk przedstawił pozytywną opinię komisji do projektu budżetu Gminy Wielkie Oczy 

na 2022 rok. 

Pan przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Wielkie Oczy W. Kuterbach przedstawił 

pozytywną opinię komisji do projektu budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

Pan przewodniczący Komisji ds. Samorządu, Wychowania, Oświaty, Kultury, Opieki Społecznej, 

Ładu i  Porządku Publicznego Rady Gminy Wielkie Oczy A. Mach przedstawił pozytywną opinię komisji 

do projektu budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

Pan P. Jacyk w zastępstwie przewodniczącego Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Wielkie Oczy przedstawił pozytywną opinię komisji do projektu budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 

rok. 

 

9.4. Przedstawienie autopoprawek Wójta do projektu uchwały. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

autopoprawki Wójta Gminy Wielkie Oczy do projektu uchwały (zał. Nr 10). 

 

9.5. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej. 

 

Pan radny P. Jacyk zapytał o zmniejszenie wydatków na usuwanie wyrobów zawierających azbest. 

Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że na chwilę obecną program ten nie będzie wykonany, 

jednak wrócimy do realizacji tego programu jak pojawią się wolne środki po rozliczeniu budżetu i to 

zadanie zostanie z powrotem wpisane do budżetu. Ta zmiana nie zakłóci w żaden sposób realizacji 

programu i usuwania azbestu z terenu Gminy Wielkie Oczy. Pan radny P. Jacyk zapytał o wpływy z 

tytułu najmu mieszkań i dzierżawy gruntów. Pani skarbnik E. Słotwińska odpowiedziała, że różnica 

wynikała z czynszu dzierżawnego, gdyż plan na rok 2020 sporządzany był na bazie cen jakie wówczas 

były w cenniku. Zaznaczyła, że zmieniło się zarządzenie w związku z czym ceny zwiększyły się, oraz 

odbyły się przetargi, które planowane były na niższą kwotę i na rok 2022 już zostały zaplanowane po 

wyższych cenach. Pan radny P. Jacyk zaznaczył obawy w związku z tym, że dochody i wydatki w 

budżecie się niemal równoważą i czy nie będzie potrzeby wzięcia kredytu. Pan Wójt A. Hawrylak 

podkreślił, że są to wydatki bieżące, a na wydatki bieżące kredytu nie można zaciągać tylko na 

wydatki inwestycyjne. Jeżeli chodzi o budowę PSZOKU i innych inwestycji to jeżeli budżet na to 

pozwoli to będzie zaciągany kredyt, a na wydatki bieżące nie możemy zaciągać kredytu. Pan radny P. 

Jacyk zapytał jakie będą podjęte kroki żeby wpływy były większe, a wydatki mniejsze. Pan Wójt A. 

Hawrylak odpowiedział, że jeżeli chodzi o wpływy to nie mamy żadnych firm, które pracują na nasz 

budżet jednak zostały podjęte pewne działania mające na celu wprowadzenie oszczędności i takimi 

działaniami są instalacje fotowoltaiczne na szkole w Łukawcu i w Wielkich Oczach oraz tworzony jest 

projekt na instalacje fotowoltaiczną dla Urzędu Gminy. Pozwoli to obniżyć wydatki bieżące i 

wprowadzić oszczędności. Pan radny R. Osowski zwrócił uwagę na fakt, że kwota planowanego 

kredytu jest bardzo duża oraz zapytał czy wpłynęły już rachunki za gaz. Pani skarbnik E. Słotwińska 

odpowiedziała, że jeszcze nie ma rachunków. Pan Wójt A. Hawrylak przyznał, że kwota planowanego 

kredytu jest faktycznie duża jak na możliwości naszej Gminy, zauważył jednak, że w 2018 roku 

również planowany był tak duży kredyt ale w efekcie skończyło się na kredycie około 400 tys. zł. 
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Podkreślił, że wtedy przetargi wychodziły w mniejszych kwotach niż było zaplanowane, natomiast 

teraz kwoty po przetargach są wyższe niż zaplanowano. Zwrócił uwagę na osiągnięte oszczędności po 

restrukturyzacji kredytu oraz zauważył, że w roku 2021 nie zaciągnęliśmy kredytu. Pan radny A. Mach 

zapytał czy wiemy gdzie będzie budowany PSZOK. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że PSZOK 

będzie budowany na gminnej działce między Żmijowiskami, a Wólką Żmijowską. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

9.6. Głosowanie wniesionych autopoprawek Wójta. 

 

Poddano pod głosowanie wniesione autopoprawki Wójta. Autopoprawki Wójta do uchwały 

budżetowej przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

9.7. Głosowanie uchwały w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. 

 

Poddano pod głosowanie uchwałę w sprawie budżetu Gminy Wielkie Oczy na 2022 rok. Uchwałę 

podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 
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Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej (zał. Nr 11). Pytań i dyskusji nie było. Poddano 

uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 
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Ryszard Osowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat (zał. Nr 12). Pan 

przewodniczący komisji ds. Rozwoju Gospodarczego, Przestrzennego i Finansów Rady Gminy Wielkie 

Oczy P. Jacyk nadmienił, że opinia komisji w sprawie projektu uchwały była pozytywna. Pytań i 

dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 

3 lat. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat (zał. Nr 13). Pan 

radny P. Jacyk zapytał w jakiej formie będzie wydzielona powierzchnia do dzierżawy. Pan Wójt A. 
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Hawrylak odpowiedział, że jest wykonana mapa, na której zaznaczona jest powierzchnia do 

dzierżawy. Powierzchnia pozostała nie będzie wydzierżawiana, a linię naturalnie wyznaczają lasy. 

Więcej pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. Uchwałę w sprawie wyrażenia 

zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres powyżej 3 lat podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/80/2021 w sprawie wyboru metody 

ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty 

oraz stawki za pojemniki o określonej pojemności. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił uchwałę 

w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/80/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o 

określonej pojemności (zał. Nr 14). Pytań i dyskusji nie było. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie zmiany Uchwały Nr XXV/80/2021 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz stawki za pojemniki o 

określonej pojemności podjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 14 100,00% 
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Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Zenon Kociołek Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Janusz Sopel Jestem za 

Wiesław Kuterbach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

 

14. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności pomiędzy sesjami. 

 

Pan Wójt Gminy A. Hawrylak między sesjami uczestniczył w następujących wydarzeniach: 

- w zebraniu sołeckim w Żmijowiskach w sprawie PSZOK-u, 

- w odebraniu 1 etapu remontu w przychodni w Łukawcu, który polegał na wymianie pieca, instalacji 

C.O. oraz instalacji kanalizacyjnej, 

- w dniu wolontariusza, gdzie zostały docenione osoby bezinteresownie pomagające innym ludziom,  

- w odbiorze instalacji fotowoltaicznej na budynkach szkół w Łukawcu i Wielkich Oczach, 

- w spotkaniu w PGE w Tomaszowie Lubelskim na temat konserwacji oświetlenia ulicznego oraz 

planowanych przez Gminę inwestycji oświetleniowych,  

- w objeździe po okolicznych PSZOK-ach, m.in. w Starym Dzikowie i Załużu, 

- w komisjach Rady Gminy Wielkie Oczy, 

- w spotkaniu nt. Gminnego programu gospodarki ściekowej. 

 

15. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan radny F. Bajan zapytał czy Nadleśnictwo Lubaczów wykonało przelew za zniszczoną drogę. 

Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że musi zapytać Pani skarbnik. Pan radny F. Bajan zapytał czy 

znana jest cena kontenera, który ma być zakupiony ze środków z funduszu sołeckiego w Potoku 

Jaworowskim. Poprosił o zabezpieczenie w budżecie brakujących środków. Pan Wójt odpowiedział, że 

na początku 2021 roku było planowane wykonanie takiej zabudowy dla KGW w Wielkich Oczach i 

wyliczono koszt 40 tys. zł za postawienie trochę większego kontenera. Cenę będziemy znać po 

zapytaniu ofertowym gdyż ceny poszły do góry. Pan radny F. Bajan poprosił o wsparcie gminy w 

sprawie drogi powiatowej - łącznik w Kobylnicy Ruskiej. Pan radny R. Osowski poruszył temat 

zimowego utrzymania dróg powiatowych. Pan radny P. Jacyk poruszył temat budowy chodnika w 

Kobylnicy Wołoskiej, poprosił o ujęcie w budżecie gminy środków na utwardzenie odcinka drogi w 
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przysiółku Szczeble. Zapytał czy jest planowane wykonanie oświetlenia na drodze nr 974/1. Poprosił 

również o złożenie wniosku na budowę remizy ze środków z programu wsparcia dla gmin 

popegeerowskich. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, że niejednokrotnie były składane prośby do 

starostwa o budowę chodnika, jednak na razie nie ma pozytywnej odpowiedzi. Nadmienił również, że 

będą podejmowane kolejne próby. Jeżeli chodzi o oświetlenie drogi nr 974/1 to został przygotowany 

projekt, a następnym krokiem będzie jego wykonanie. Nadmienił również, że planuje złożyć wniosek 

z programu wsparcia gmin popegeerowskich na budowę oświetlenia z całej gminy. Natomiast jeśli 

chodzi o wniosek na budowę remizy to zobaczymy czy będzie możliwość jego złożenia. Pan 

przewodniczący Z. Kociołek poruszył temat odśnieżania i posypywania dróg powiatowych. Pan Wójt 

A. Hawrylak podkreślił, że drogi powiatowe są w fatalnym stanie jeżeli chodzi o zimowe utrzymanie 

ale będziemy na bieżąco interweniować i mamy nadzieję, że coś się zmieni w tej kwestii. 

 

Osoby proszące o głos 

Piotr Jacyk 

Franciszek Bajan 

Zenon Kociołek 

Ryszard Osowski 

 

16. Zakończenie obrad. 

 

Pan przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 11:11. 

 

 

 

 

Protokołowała: Małgorzata Machczyńska 

 


